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Jaarverslag van de vogelwerkgroep het gooi en omstreken over 1993

INLEIDING

ALGEMENE LEDENVERGADERING 1994

Te houden op donderdag 24 maart 1994.

in de Goede Herderkerk, Simon Stevinweg 146,

Hilversum. Aanvang 20.00 uur.

AGENDA

1. Opening en ingekomen stukken

2. Verslag Algemene ledenvergadering van 25

maart 1993 (Korhaan 27/2).

3. Jaarverslag 1993, algemeen beleid:

a) Secretaris

b) Subgroep Avifauna

c) Subgroep Eeempolders

d) Subgroep Nestkasten

e) Subgroep Propaganda

f) Subgroep Vogelcursus

g) Subgroep Excursies

h) Subgroep Korhaan

i) Subgroep Natuurbescherming

4. Financieel beleid

- jaarverslag penningmeester

- verslag kascommissie

- vaststelling rekening 1993 en begroting 1994

- decharge penningmeester

- benoeming kascommissie

5. Bestuurswijzigingen/Bestuursverkiezing

Om te komen tot een betere samenhang, heeft

het bestuur besloten tot een andere opzet van

enkele subgroepen. De Subgroep Eempolders

zal opgaan in de Subgroep Avifauna.

De Subgroep Propaganda en de Subgroep

Korhaan worden samengevoegd tot een nieuwe

Subgroep Communicatie. Deze subgroep gaat

zich bezighouden met De Korhaan, publiciteit

en ledenwerving.

Nieuw is ook de Subgroep Algemene Zaken.

Binnen deze groep worden zaken als ledenad-

ministratie, verzending Korhaan en documenta-

tie gecoördineerd.

In verband hiermee zal het bestuur het Huis-

houdelijk Regelement wijzigen.

%

Voor de bestuursverkiezingen leidt dit tot het

volgende. Aftredend zijn:

- Rob Kole (voorzitter) = herkiesbaar

- Willem Jan Hoeffhagel (SG Avifauna) =

niet herkiesbaar

- Rob van Veen (SG Eempolders)= vervallen

- Dick Jonkers (SG Nestkasten)= herkiesbaar

- Rick v.d. Akker (SG Propaganda) = vervallen

- Pieter Schut (SG Korhaan)= vervallen

- Bep Dwars (algemeen lid)= vervallen

Voor de vacatures stellen zich de volgende kandi-

daten beschikbaar:

- Subgroep Avifauna Guus Proost

- Subgroep Communicatie Pieter Schut

- Subgroep Algemene Zaken Bep Dwars

Tegenkandidaten kunnen tot het begin van de

vergadering worden voorgedragen.

6. Rondvraag.

ALGEMEEN BELEID

a) Secretaris

Op 7 december 1993 is bij het notariskantoor van

Hengstum en Stolp te Hilversum de akte van de

nieuwe statuten van de vogelwerkgroep onderte-

kend. De bestaande statuten werden aangepast,

overeenkomstig het voorstel dat is gepubliceerd

in de Korhaan [27(l)] en werd bekrachtigd tijdens
de Algemene Ledenvergadering op donderdag 25

maart 1993.

KIEVIT

Na alle activiteiten rond ons 25-jarig bestaan is

de VWG dit jaar in wat rustiger vaarwater geko-

men. Niet dat dat betekent dat we op onze lauwe-

ren zijn gaan rusten. Integendeel.

In dit jaarverslag legt het bestuur verantwoording

af voor het in 1993 gevoerde beleid. Allereerst

het algemeen beleid van secretaris en subgroepen

en vervolgens het financiele beleid. Het jaarver-

slag staat ter discussie op de jaarlijkse algemene

ledenvergadering. De agenda van die bijeenkomst

ziet er als volgt uit:



b) Subgroep Avifauna
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kingsbijeenkomst voor nieuwe leden gehouden,

waarop diverse leden zich hebben opgegeven voor

een actievere rol binnen de vogelwerkgroep. We

willen zo’n bijeenkomst voortaan eens per twee

jaar organiseren.
Er is ook het afgelopen jaar weer een aantal

interessante en goed bezochte lezingen georgani-
seerd. Sinds kort worden die georganiseerd door

Simon Visser.

Een bijzonder woord van dank is op zijn plaats

jegens Leny Reddingius, die in elke Korhaan het

literatuuroverzicht verzorgt.

Om binnen het bestuur tot een zo logisch en

efficiënt mogelijke werkverdeling te komen, heeft

het bestuur een aantal discussies gevoerd over een

andere opzet van enkele subgroepen. De eerste

resultaten daarvan komen tijdens de komende

algemene ledenvergadering aan de orde. Voor-

waarde is dat dit alles leidt tot een slagvaardiger
bestuur en een betere samenhang tussen de diver-

se activiteiten.

We willen graag weten hoe u over dit en een

groot aantal andere zaken denkt. Daarom kimt u

binnenkort een enquête verwachten waarin naar

uw mening wordt gevraagd.

Net als vorige jaren wordt de Vogel werkgroep

vaak om een reactie gevraagd op plannen van

overheden of geeft die reactie ongevraagd. In

1993 betrof dat onder andere het Beheersplan

Eemmeer en het Provinciaal Streekplan Beheers-

en reservaatsgebieden in Het Gooi. Het Gooisch

Natuurreservaat heeft ons gevraagd broedvogels

te gaan tellen in het Spanderswoud. We hebben

(overigens vergeefs) beroep ingesteld tegen het

kappen van kapitale linden aan de ’s Gravelandse-

weg in Hilversum, en er komt een zeer breed

samengestelde overleggroep om te praten over de

toekomst van het Vliegveld Hilversum. Woning-

bouwers laten er al begerige blikken op vallen;

het is zaak het belang van de natuur krachtig te

verdedigen.

Zo is de VWG ook in breder verband voortdu-

rend actief ter bescherming van niet alleen vo-

gels, maar ook en vooral de wilde natuur in zijn

geheel.

Daarvoor is, zoals altijd, uw steun essentieel.

In de loop van 1993 ontstond een vacature voor

de coördinatie van de subgroep. Rob Kole nam

deze functie tijdelijk waar. Omdat er in deze

activiteit erg veel werk gaat zitten, was al eerder

vastgesteld dat voor het bestuur van deze sub-

groep behoefte is aan een groep van een aantal

personen. Gelukkig werden al vrij snel drie per-

sonen bereid gevonden zich hiervoor in te gaan

zetten. Het coördinatie-team dat vervolgens werd

samengesteld bestond uit de volgende drie perso-

nen: Jutta Gruber, Guus Proost en Peter Vos.

Hoewel een aantal 'oude rotten’ het team wil

ondersteunen bij dit werk, wordt nog gezocht

naar personen die het team kunnen versterken.

Evenals in voorgaande jaren is de subgroep weer

actief geweest op het gebied van een aantal tellin-

gen en inventarisaties. Een weerslag daarvan is te

vinden in de reeks van rapporten en artikelen in

de Korhaan die in 1993 het licht zagen. Er ver-

schenen het afgelopen jaar maar liefst elf nieuwe

uitgaven van de vogelwerkgroep. Voor het me-

rendeel hadden deze betrekking op resultaten van

inventarisaties. Verder verschenen in de Korhaan

nog dertien verslagen van tellingen en inventari-

saties die zijn uitgevoerd door de vogelwerk-

groep.

Een greep uit de vele overige activiteiten van de

subgroep Avifauna in het afgelopen jaar;

1) Inventarisaties

Op verzoek van het Gooisch Natuurrservaat werd

de boswachterij De Zuid tussen Hilversum en

Hollandse Rading geïnventariseerd. Aan de uit-

werking van een verslag wordt hard gewerkt. De

voorlopige resultaten wijzen er op dat er geen

bijzondere broedvogels voorkomen, het soorten-

spectrum klein is en de dichtheden laag zijn.

Ook Westerveld bij Hilversum werd op broedvo-

gels onderzocht. Dit niet toegankelijke gebied

was rijker aan broedvogels. Het verslag is ver-

schenen.

2) Tuinvogelonderzoek
Het tuinvogelonderzoek ging het tweede jaar in,

nog steeds met bijna 30 deelnemers, die zeer veel

enthousiasme opbrengen. Het verslag over het

onderzoek in 1992 is inmiddels verschenen. Vele

tientallen soorten werden tijdens het onderzoek

waargenomen.

3) Oeverzwaluwenonderzoek

Het al ruim twintig jaar durende onderzoek naar

het voorkomen van de Oeverzwaluw, werd in

1993 voortgezet. De gegevens werden naar SO-

BLAUWE KIEKENDIEF



8

VON gestuurd t.b.v. het landelijk onderzoek en

het verslag verscheen in De Korhaan [27 (s)].

De gemeente Blaricum werd benaderd om de

zandhoop voor de kolonie in de groeve Ooster-

meent te mogen laten verwijderen en met het

Gooisch Natuurreservaat werd overlegd over het

plaatsen van informatiebordjes over de kolonie.

GNR heeft deze bordjes geplaatst. In het dorps-

blad van Blaricum, Hei en wei, werd een stukje

over deze kolonie geschreven, omdat kinderen

geregeld op en bij de wand speelden.

Met Rijkswaterstaat Dienstkring Noord-Holland

was er contact over de kunstwand aan de Oostdijk

bij Naarden en de kolonie bij de Muidertrekvaart.

Er was uitwisseling van gegevens met Belgische

onderzoekers en deze werden ook rondgeleid bij

de kolonies. Een delegatie van de Vogelwacht

Zaanstreek bracht een bezoek, omdat er plannen

waren voor een kunstwand in het Twiske (inmid-

dels gebouwd).

4) Tellingen van Huiszwaluwnesten

Ook dit onderzoek heeft een zeer lange levens-

duur. De trouwe kem van tellers zocht het onder-

zoekgebied weer af. Het verslag is in De Korhaan

[27 (s)] verschenen. SOVON kreeg zoals gebrui-

kelijk de gegevens voor de landelijke monitoring.

In 1993 bleek er een lichte stijging van het aantal

broedparen te zijn; een lichtpuntje na de daling

van de stand in het verleden. Een nieuwe boerde-

rij in de Eempolders herbergde, nadat vorig jaar

voor het eerst vestiging was geconstateerd, meer

paren. Nu de andere boerderijen nog.

Tevens werd een tot nu toe nog niet beschreven

kolonie in deze polders ontdekt.

Het project met kunstnesten in Kortenhoef blijkt
niet bij de Huiszwaluwen aan te slaan. Er werden

dit jaar geen broedparen gesignaleerd. De kunst-

nesten zijn waarschijnlijk niet aantrekkelijk in dit

ogenschijnlijk geschikte gebied.

5) Watervogeltellingen Gooimeer

De coördinatie is overgenomen door Guus Pro-

ost. Een verslag is verschenen in de Korhaan

[27(3)].

6) Midwintertelling

Zie voor een verslag de Korhaan [27(3)]. Wim

Duurland is gestopt met de coördinatie van deze

telling. Pieter Schut heeft dit overgenomen.

7) Trektelpost Corversbos

Werd ook dit seizoen weer voortgezet. Er ver-

schenen drie verslagen in de Korhaan [27 (1,3 en

4)]. Ook werd dit jaar een open dag georgani-

seerd en er werd een extra telling gehouden voor

de Noordhollandse Trekteldag op 10 oktober

1993.

8) Ganzentelling

Hans Gouw coördineerde ook in 1993 weer de

jaarlijkse ganzentellingen.

9) Steltlopertellingen

Deze tellingen werden gecoördineerd door Wil-

lem-Jan Hoeffnagel. Er is in het najaar een voor-

lopig verslag voor de tellers gepubliceerd door de

Noordhollandse Steltloperwerkgroep.

10) Knobbelzwaneninventarisatie

Is ook in 1993 voortgezet. Frank van de Weijer
zal een verslag over 1992 en 1993 verzorgen.

11) Kerkuilenkastenproject

Er zijn weer een aantal kasten opgehangen. Zelfs

in de bekende toren van de NCRV-studio in

Hilversum zit nu een kast voor Kerkuilen

HUISZWALUW

Ronald Sinoo

Jaarverslag 93
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achter de galmgaten! Er was ook één broedgeval

in een kast die door de vogelwerkgroep is opge-

hangen. Een verslag is te vinden in Korhaan

[27 (s)].

Gerard Mijnhout heeft de coördinatie van het

Kerkuilproject overgenomen

van Rick van den Akker.

12) Veldleeuweriken

Er werd een bescheiden onderzoek gedaan in een

aantal gebieden. De resultaten zullen door de

provincie Noord-Hollandworden uitgewerkt.

13) Steenuilen

Het resultaat van de verkenning van broedgeval-

len van deze soort was boven verwachting. Frank

van de Weijer verzorgde een verslag in Korhaan

[27 (S)J.

14) Vogel van het jaar

De Groene specht was in 1993 onze vogel van

het jaar.

Een oproep van Dick Jonkers voor het insturen

van waarnemingen leverde slechts een beperkt

aantal gegevens op.

c) Subgroep Eempolders

In 1993 heeft Nico Klippel de werkzaamheden

van Rob Kole binnen de subgroep overgenomen.

Het voorzitterschap van de vogelwerkgroep neemt

zoveel tijd in beslag, dat er voor de invoer en

verwerken van de telgegevens geen tijd meer

overbleef.Ook in dit jaarverslag wil de subgroep

Rob Kole hartelijk bedanken voor het vele werk

dat hij in een lange periode van elf jaar voor de

subgroep heeft geleverd.

Er heeft ook een omzetting van de telgegevens

plaatsgevonden. Er is in deze conversie veel tijd

geïnvesteerd om er in de toekomst veel gemak

van te hebben. We hebben van een aantal soorten

alle telgegevens vanaf de eerste teldag in één

tabel zitten. We zijn nu in staat de gegevens

sneller beschikbaar te hebben voor o.a.

het jaaroverzicht, alsmede ook voor gebruik van

het zesjarig verslag.

Door de conversieslag vordert het verslag 1985-

1990 langzaam. Nu de tabellen klaar zijn heeft

een aantal personen in een korte periode soortbe-

schrijvingen gemaakt.
De verwachting is dat het verslag na het eerste

kwartaal van 1994 bij de drukker ligt.

Midden 1993 is er een informatiepakket in ge-

bruik genomen. Het infopakket wordt voorname-

lijk gebruikt om nieuwe of toekomstige tellers

bekend te maken met de werkzaamheden van deze

subgroep.

Tijdens een kontaktavond van de subgroep op 14

december zijn de aanwezigen geinformeerd over

de toekomst van de subgroep en de gevolgen

voor de tellers en de coördinator.

Aan de Algemene Ledenvergadering van de VWG

zal het bestuursbesluit worden voorgelegd om de

subgroep Eempolders te integreren in de subgroep

Avifauna.

d) Subgroep Nestkasten

Afgelopen jaar was, wat het aantal nestkastcon-

troleurs betreft, minder succesvol dan voorgaande

jaren. Een aantal controleurs stopte om diverse

redenen en er konden ondanks diverse oproepen

nog geen nieuwe controleurs worden gevonden.

Het aantal gecontroleerde kasten was daardoor

lager dan in voorgaande jaren. Gelukkig hebben

zich op de voorlichtingsbijeenkomst voor nieuwe

leden enkele personen opgegeven die eerst met

een ervaren controleur willen meelopen en ver-

volgens zelf controles willen gaan doen.

De jaarlijkse timmerdag, ditmaal in februari

gehouden was weer een ware happening. Op een

ochtend (werden maar liefst 18 spechtenkasten en

8 boomkruiperkasten gefabriceerd.

KERKUIL

GEKRAAGDE ROODSTAART
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Voor nog verdere uitbreiding en reparatie van het

aantal nestkasten werd door de nooit aflatende

steun van Joop Renzenbrink en Adrie Venneule

gezorgd.

De verscheidenheid aan broedvogels in de nest-

kasten baart nog steeds zorgen. Waarom niet

meer Boomkruipers en waar blijven de Ringmus-

sen, Gekraagde roodstaarten en Spreeuwen? Wat

is er met de Bonte vliegenvanger aan de hand?

De stand daalt hier in tegenstelling tot elders nog

steeds. Aan het verslag wordt al gewerkt, maar

de voortgang stagneert door het nog steeds niet

insturen van gegevens door enkele medewerkers.

Het winteravondcontroleprojekt bleef beperkt tot

Nieuwenoord en Drakenburg in Baam. Enkele

Grote bonte spechten, Boomklevers, Pimpelmezen

en vrij veel Koolmezen werden geringd. Leuk

was dat er ook enkele terugvangsten waren van

voorgaand jaar.

De subgroep ontving geregeld verzoeken om

advies over het ophangen van nestkasten.

Er zijn plannen om ook nestkasten voor de ver-

koop, al dan niet als bouwpakket of ophangklaar

te gaan vervaardigen. Hiervoor is natuurlijk hout

nodig. Aanbiedingen worden door de coördinator

met enthousiasme aanvaard.

Gierzwaluwen

De lokale coördinatoren kwamen twee maal bij-

een om de strategie voor de projektgroep uit te

zetten. In februari werden na adviezen aan de

Woningbouwvereniging Huizen tien nestkasten

voor Gierzwaluwen opgehangen bij de oplevering

van een renovatieprojekt in de omgeving van de

Haardstedelaan in Huizen. Pogingen om speciale

dakpannen op het herbouwde A. Roland Holstcol-

lege in Hilversum te laten leggen, mislukten

helaas.

Diverse particulieren vroegen om adviezen en

weer anderen gaven gegevens door over broedpa-

ren. Leden van de Vogelwerkgroep Amsterdam

konden van onze ervaringen met nestgelegenheid

voor de soort profiteren.

De speciale voorlichtingsavond met dia’s, een

film en tentoonstelling voor de bouwwereld en

architecten, waarop ook vele leden verschenen.

was een daverend succes. Enkele architecten

waren zeer belangstellend om maatregelen voor

Gierzwaluwen te kunnen nemen. Een speciaal

voorlichtingspakket werd aan de zeer geïnteres-

seerden ter hand gesteld.
Een ander verheugend nieuwtje was de bewoning

van een vorig jaar opgehangen nestkast bij ons lid

Jessie van Leyden. Daar broedde vorig jaar een

paar in een spleet in het huis, dat midden in het

bos staat en dit jaar was dat weer het geval.

Omdat broeden van Gierzwaluwen in een derge-

lijke omgeving voor ons land nooit is beschreven

en ook in het buitenland zelden schijnt voor te

komen, is daarover een korte mededeling voor

Het Vogeljaar gemaakt.
Voor het door SOVON opgezette gierzwaluwen-
onderzoek gaven zich enkele leden op, maar de

tellingen bleken niet haalbaar te zijn. Een poging

van de coördinator in Baam om leden bij de

tellingen in te schakelen mislukte.

e) Subgroep Propaganda

De subgroep heeft in het afgelopen jaar weer op

enkele markten gestaan om de VWG Het Gooi en

Omstreken te presenteren. Zo waren wij met de

Pinksterdagen aanwezig op de open dagen van

kasteel Sypesteyn in Loosdrecht. Natuurlijk stond

de VWG ook dit jaar weer op de Cursus- en

Vrije tijdsmarkt in Hilversum. Zowel in Loos-

drecht als in Hilversum hebben mensen folders

meegenomen en om informatie gevraagd.
Er is contact opgenomen met Natuurmonumenten

om er voor te zorgen dat op nieuw te plaatsen

borden van NM een verwijzing naar de VWG

komt te staan. Zodoende wordt een groter publiek

bereikt.

Rick van den Akker zal wegens verhuizing naar

Almere binnenkort stoppen met zijn coördineren-

de werkzaamheden. Hij dankt een ieder die in de

afgelopen jaren behulpzaam is geweest. Het be-

stuur denkt aan het samenvoegen van de subgroep

Propaganda met de subgroep Korhaan tot een

nieuwe subgroep Publiciteit en Ledenwerving.

Zoals al eerder gemeld in dit jaarverslag, komt

dit tijdens de algemene ledenvergadering aan de

orde.

KOOLMEES

VISDIEF
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Ze zijn er zelf ook iedere keer weer verbaasd

over in de subgroep Vogelcursus. Dat er zoveel

vogelliefhebbers zijn die er meer van willen

weten. Aan 68 personen in het vooijaar en 61

personen in het najaar werd een hartelijk welkom

geheten en niet voor niets, want veel enthousias-

me was weer het resultaat.

In het najaar werd de 275-ste cursusavond gehou-

den in Bussum. Een beetje feest dus. Zolang er

zoveel enthousiaste mensen blijven komen, halen

we de 300-ste bijeenkomst natuurlijk ook.

Een mooie bijkomstigheid voor de vogelwerkgro-

pe is dat zich afgelopen jaar na de cursus twaalf

mensen als lid aangemeld hebben.

g) Subgroep Excursies

Het afgelopen jaar hebben er weer veel excursies

plaatsgevonden, binnen en ook buiten ons werk-

gebied. Dit waren ochtendwandelexcursies (11),

dagexcursies (2), fietsexcursies (2), avondexcur-

sies (2), openbare excursies (1) en een vooijaars-

en een najaarsweekend naar Texel.

Over het algemeen zijn de excursies goed be-

zocht. Bij de openbare excursies was er echter

een zeer geringe opkomst.

In het voorjaar zijn speciaal voor politici en

ambtenaren van het Gewest Gooi- en Vechtstreek

drie excursies georganiseerd. Deze stonden onder

leiding van Jelle Harder en vonden plaats in het

Laarder Wasmeer. Doel was deze mensen te

interesseren voor de natuurbescherming en de rol

van de vogelwerkgroep daarin. Enkele tientallen

politici en ambtenaren toonden belangstelling.
Eind april hebben onze excursieleiders ook weer

geassisteerd bij de Vroege Vogelswandeling met

de boswachter in het park bij kasteel Groeneveld.

Ruim honderd mensen namen aan de wandeling

deel.

In totaal konden we in 1993 terugvallen op onge-

veer vijftien excursieleiders. De subgroep dankt

hen voor de inzet.

Over aanbod van kopij had de redactie van De

Korhaan in 1993 niet te klagen. De vijf uitgaven

in de 27e jaargang besloegen maar liefst 170

pagina’s. Vorig jaar hadden we voor vijf num-

mers van ons blad 136 pagina’s nodig. Voor deze

toename zijn twee redenen aan te voeren. Steeds

meer leden weten de weg naar De Korhaan te

vinden en verder probeert de redactie actiever te

zoeken naar en zelf te schrijven over vogelnieuws

uit ons werkgebied.

Binnen de subgroep bestaan al geruime tijd plan-
nen om te komen tot een totale vernieuwing van

ons clubblad. In oktober had de subgroep hier-

over een overleg met een aantal deskundige leden

en niet-leden. Uitgangspunt is dat de vernieuwing

zowel de inhoud van het blad als de vorm zal

betreffen. Sommige rubrieken moeten beter ge-

coördineerd worden, anderen kunnen volgens de

subgroepleden beter in een andere vorm verschij-

nen.

Het overleg over de vernieuwing gaat de komen-

de maanden door. Kort voor de jaarwisseling
werd voor de redactie een personal computer en

een speciaal opmaakprogramma aangeschaft,

waarmee momenteel geexperimenteerd wordt.

Om de kosten beheersbaar te houden besloot het

bestuur al eerder dat er voor De Korhaan adver-

tenties zullen worden geworven. Hiervoor en

voor de andere plannen zoekt de redactie, die

opnieuw uit slechts drie personen bestond, mo-

menteel versterking.

Een werkgroep uit het bestuur is begonnen met

de voorbereiding van een enquete onder de leden.

Hoewel dit onderzoek over tal van aspecten zal

gaan, is dit onderzoek vooral ook van belang om

de wensen met betrekking tot ons clubblad te

peilen.

De redactie produceerde voor het eerst, in op-

dracht van het bestuur, een concept voor een

jaaroverzicht van onze gehele vogel werkgroep.

Doel hiervan was om meer samenhang te krijgen

in de jaarlijkse verantwoording naar de leden toe.

Gezien de goede ervaringen werd ook dit verslag

weer op die manier opgezet.

i) Subgroep Natuurbescherming

De mede door de subgroep in 1992 opgerichte

stichting Knobbelzwanenplatform, waarin

verenigd Dierenbescherming, Vogelbescher-

ming, Kritisch Faunabeheer, De Windbreker,

Samenwerkende Vogelwerkgroepen Noord-Hol-

land, almede enige prive-personen, is ook

in 1993 voortvarend te werk gegaan. Er werd

o.a. een rapport aangeboden aan staatssecre-

taris Gabor van Landbouw, Natuurbeheer en
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Visserij, een wetenschappelijk onderzoek is

gepland en er werd een symposium georgani-

seerd. Verder is het gelukt om de problematiek

veelvuldig onder de aandacht te brengen van de

landelijke pers.

De moord op twee Knobbelzwanen, waarbij de

feiten door lokale politie-autoriteiten onjuist

werden weergegeven, werd door de subgroep

onder de aandacht gebracht van de Landelijke

Inspectiedienst van Dierenbescherming. Dit resul-

teerde in een onderzoek en publiciteit in het TV-

programma Deadline.

Veel werk zit ook in de bestrijding van de jacht

voor de IJmeeroevers bij Muiden en Muiderberg,

deels in een beschermd, deels in een onbeschermd

gebied. De verhuur van het beschermde gebied
wordt op verzoek van de subgroep door de over-

heid op termijn beëindigd, waarschijnlijk al zeer

binnenkort.

Over het onbeschermde gebied heeft de subgroep

overleg opgestart met jagers-vertegenwoordigers,
zoals de consulent KNJV en de Wildbeheereen-

heid Vecht en Unieer. Gepoogd wordt dit overleg

een structureel karakter te geven.

Een handtekeningenactie tegen de jacht in dit

gebied is voor de subgroep gehouden door ons lid

Rob van Zon. De handtekeningen zijn aangebo-
den aan de Noordhollandse gedeputeerde Tiel-

rooy. Dit leidde opnieuw tot enige publiciteit.

Dringend heeft de subgroep de gemeente Hilver-

sum afgeraden op een terrein tussen de Hilver-

sumse Meent en Bussum een golf- en tenniscom-

plex te laten realiseren. Realisatie zou betekenen

dat alweer een verbindingsroute voor flora en

fauna zou worden afgebroken. Perspublicaties en

steun van de Milieufederatie Noord-Holland

ondersteunen onze actie. Afloop nog onbekend.

De subgroep heeft in samenwerking met Dieren-

bescherming en Kritisch Faunabeheer een in het

oog springende advertentie laten plaatsen in het

dagblad De Gooi- en Eemlander tegen de vervol-

ging van de vos. Doel: begrip kweken bij de

Gooise bevolking en bestuurders voor de belan-

gen van dit veelal verguisde dier.

B. en w. van Laren werden gewezen op de nade-

lige effecten voor broedende en rustende vogels,

door het uitvoeren van feesthelicoptervluchten
vanaf de Postiljonheide. Verzocht werd dan ook

voor de vluchten een andere plaats te zoeken,

waarbij de subgroep hulp heeft aangeboden. B.

en w. berichtten ons bij een volgende aanvraag

ons verzoek in overweging te zullen nemen.

Ondanks herhaalde oproepen in De Korhaan

hebben wij geen lid kunnen vinden die zich voor

de vrije vogelreservaten (Vogelbeschermingpro-

ject) zou kunnen inzetten. Wegens gebrek aan

menskracht zullen wij deze activiteit mogelijk

moeten afstoten.

FINANCIEEL BELEID

Verantwoording penningmeester

In 1993 werden de boeken afgesloten met een

winst van f. 786,72. Uiteraard is winstmaken niet

ons streven. Dit bedrag is toe te schrijven aan de

vrijval van de reservering Inventaris. De Inventa-

ris zelf is door de aankoop van een computer en

programmatuur met f. 3000,- toegenomen.

Door een schenking van f. 2000,- van de Stich-

ting Kringloop te Laren is er voor de toekomstige

uitgave "Waar vind ik welke vogel?" een reserve

opgebouwd van 5500 gulden.

De kosten van ons blad De Korhaan waren door

het extra nummer (uitgekomen begin 1993) wat

hoger, evenals de kosten voor de subgroep Avi-

fauna. Dit laatste is toe te schrijven aan investe-

ringen in nieuwe waarnemingskaartjes, handlei-

dingen en het nieuwe veldboekje.
Het verlies op de verkoop van het boek "Vogels

zien en beschermen" is ontstaan door de kosten

van de tweede druk.

GOUDPLEVIER

WINTERTALING
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Inventaris 4.590,05

Kas 124,90

Giro r/c 2529179 5.880,0-!
Giro Plus idem 13.159,55

23.754,54

Afschrijving Inventaris 385,85

Res. subgroep Propaganda 1.500,00

Uitgave "Waar vind ik.." 5.500,00

Nog te betalen kosten 2.823,58
Contributie 1994 4.707,00

Excursies 1994 90,00

EIGEN VERMOGEN 8.748,11

23.754,54

Verlies en winstrekening 1993

Subgroep Avifauna 1.769,83
Subgroep Excursies 96,35
Subgroep Nestkasten 105,55
Subgroep Natuurbescherming 139,30
Ledenadministratie 693,75
Ledenavonden/lezingen 1.456,05
Lidmaatschappen 528,28

Bibliotheek 100,00
Kosten bestuur 535,50
Kosten secretariaat

438,70
De Korhaan 6.826,57
Afschrijving Inventaris •

385,85
Boekje "Vogels zien en beschermen" 287,30
SALDO (winst) 786,72

14.149,75

Contributie 1993 11.355,50
Bijdragen 1993 650,00
Diversen/Intrest 1.940,71
Jubileum 1992 19,45

Subgroep Eempolders 10,00

Subgroep Propaganda 174,09

14.149,75

Begroting 1994

Eempolders 200,00
Avifauna

800,00
Nestkasten (incl. Huiszwaluwen) 250,00
Propaganda 200,00
Excursies 200,00
Natuurbescherming 500,00
Ledenadministratie 750,00
Ledenavonden/Lezingen 1.700,00

Bibliotheek 200,00
Lidmaatschappen 650,00
De Korhaan 6.000,00
Kosten bestuur 500,00
Kosten secretariaat 300,00

12.250,00

Contributie 11.000,00

Bijdragen 500,00

Diversen/Intrest 750,00

12.250,00

PUTTER

FAZANT
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HET BESTUUR

Het bestuur van de VWG bestond in 1993 uit:

Voorzitter: Rob Kole

Secretaris: Pon Ruiter

Penningmeester: Laura Mudde

Avifauna: Willem Jan Hoeffnagel

Excursies: Joke van Velsen

Vogelcursus: Paul van der Poel

Eempolders: Rob van Veen

Korhaan: Pieter Schut

Propaganda: Rick van den Akker

Nestkasten: Dick Jonkers

Natuurbescherming: Rob Kloosterman

Algemeen lid: Bep Dwars

Willem-Jan Hoeffnagel heeft zich kort na de

Algemene Ledenvergadering van 25 maart 1993

teruggetrokken als bestuurslid/coördinator van de

subgroep Avifauna. Zijn post werd in het bestuur

waargenomen door Guus Proost.

Er is in 1993 door het bestuur vijf maal verga-

derd.

We vinden nog steeds een gastvrij onderkomen in

de Oranjerie van Kasteel Groeneveld in Baam.

Pogingen om een toch wat meer centraal (en

vooral permanent, desnoods met andere organisa-

ties gedeeld) onderkomen te vinden, hebben

vooralsnog tot niets geleid.

Het ledental bedroeg per 1 december 495. Er

waren 417 gewone leden, 71 huisgenootleden en

6 ereleden. Het ledental is daarmee vrijwel con-

stant ten opzichte van vorig jaar.

Rapporten en uitgaven verschenen in het verem-

gingsiaar 1993/1994:

Jonkers, D.A., 1993, Broedvogels van het

eiland De Dode Hond in 1992, Vogelwerkgroep

Het Gooi en Omstreken, uitgave 80.

Jonkers, D. & R. Kole, 1993, Handleiding

voor het Invullen van de Waamemingskaartjes,

Vogelwerkgroep Het Gooi en Omstreken, uitgave

81.

Vermeule, A.P., 1993, Broedvogelinventarisa-

tie van de Vuntus 1992, Vogelwerkgroep Het

Gooi en Omstreken, uitgave 84.

Jonkers, D.A., 1993, Bewoners van nestkasten

in het Gooi in 1992, Vogelwerkgroep Het Gooi

en Omstreken, uitgave 85.

Jonkers, D.A., 1993, Tuinvogelonderzoek

1992, Vogelwerkgroep Het Gooi en Omstreken,

uitgave 86.

Jonkers, D.A., 1993, Veldboekje Vogelwaame-

mingen, Vogelwerkgroep Het Gooi en Omstre-

ken, uitgave 87.

Jonkers, D.A., 1994, Broedvogelinventarisatie

Westerveld 1993, Vogel werkgroep Het Gooi en

Omstreken, uitgave 88.

In voorbereiding ziin:

Weijer, F.H., De Knobbelzwaan in het Gooi en

Omstreken in 1992, Vogelwerkgroep Het Gooi en

Omstreken, uitgave 82.

Bosman, Y. & A.J. van Klaveren, Vogels van

het Hol - Broedvogelonderzoek 1992, Vogelwerk-

groep het Gooi en Omstreken, uitgave 83.

Jonkers, D.A., Broedvogelinventarisatie Bos-

wachterij De Zuid 1993, Vogelwerkgroep Het

Gooi en Omstreken, uitgave 89.

Jonkers, D.A., Nestkastenverslag 1993, Vogel-

werkgroep Het Gooi en Omstreken, uitgave 90.

„Zie je te vliegen?”


